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Ohlédnutí
Dětský maškarní ples 

v Butovsi 
  Sobotní odpoledne 21. února patřil sál 
v Butovance dětem. Sraz si zde dala necelá 
padesátka pohádkových bytostí, nejen 
z Butovse, ale i blízkého okolí.  
Tančilo se, zpívalo a všichni se v zaplněném 
sále bavili. Děti si za soutěžní i taneční 
nasazení odnesly pěkné odměny. 
D ě t s k ý  m a š k a r n í  p l e s  s e  v y d a ř i l 
na jedničku, velké poděkování patří všem, 
kteří se podíleli na přípravě a organizaci, 
a všem, kteří  se zúčastni l i  a vytvoři l i 
karnevalovou atmosféru.                                                                                                                                      

Pavlína Havelková

TJ Butoves 
Akce hory I. a II.  

  O jarních prázdninách jsme uspořádali 
lyžařský výcvik  v Krkonoších na Niklově 
vrchu. Celkem se tohoto týdne aktivního 
pohybu zúčastnilo 40 sportovců, z toho 
bylo 20 dětí. Příjezd ve sněhové vánici dával 
t u š i t ,  že  n á s  č e ká  p l n o  a d re n a l i n u 
spojeného s nevšedními zážitky. Počasí se 
však záhy umoudřilo a Pán hor nás pohostil 
slunečným počasím a dostatkem čerstvého 
sněhu. Ski areál Niklův vrch nabízí ideální 
podmínky pro své návštěvníky. Po celou 

dobu jsme měli k dispozici dva vleky a dvě 
sjezdovky. Krásné počasí, dobrá nálada 
a přátelský kolektiv, to vše umocňovalo 
krásnou atmosféru hor v nadmořské výšce 
1000 m na chatě Satelit u Pomezních bud.

O víkendu  6.3. až 8.3. jsme tuto akci 
zopakovali v počtu 27 členů TJ Butoves. 
Zpestření  v  podobě prvního jarního 
gri lování nás utvrdilo v pravidelném 
opakování podobných akcí.

Klub seniorů Butoves
  V  p á t e k  3 0 .  l e d n a  s e  v  re s ta u ra c i 
Butovanka sešlo osmapadesát seniorů, aby 
při hudbě oslavili čtvrté výročí založení 
klubu seniorů Butoves.

Úvodní slovo starosty
  Vážení spoluobčané, starostou jsem sice 
krátce,  a le zkušenosti nabyté funkcí 
místostarosty mi dávají  j istý přehled 
o fungování úřadu, obce a dalších státních 
s u b j e k t ů  s e  k t e r ý m i  j e d n á m e 
a spolupracujeme. Samozřejmě pouhé 
"úřadování " není jedinou prací vedení 
obce, kde se s místostarostou a zastupiteli 
snažíme o maximální spokojenost občanů 
v naší vesnici. Rádi bychom do rozhodování 
o důležitých věcech zapojili celou veřejnost 
v obci, a tak formou anket budeme s Vámi 
jako občany obce spolupracovat ve větším 
měřítku. Prvním zapojením je anketa 
o budoucnosti roubenky u bytovky (čp. 40). 
Zapojení občanů do rozhodování v obci  

nekončí, proto obec organizuje 11. 4. 
brigádu, abychom společnými silami mohli 
tu naši vesnici zase o kousek posunout 
dále. Náměty a návrhy přijímáme emailem, 
dopisem nebo pouhým slovem.

starosta obce Bohumil Zach

Restaurace Butovanka 

  Od 7. března má Butovanka nového 
provozovatele Josefa Zimu z Butovse, 
kterému pomáhá Bohumil Zach. Poprvé 
otevřeli 14. března v sobotu.  Otevřeno je 
od  čtvrtka  do neděle  vždy  od 18:00 
do 22:00. Nový provozovatel točí Svijany 
11°. Novinkou, kterou většina návštěvníků 
vítá, je nekuřácký provoz restaurace.

Připravované akce

4. 4. Pomlázková zábava SPCCH
11. 4. Jarní úklid - brigáda Obec 
25. 4. Čaje čarodějnické KSB
30. 4. Pálení čarodějnic SDH 
2. 5. Májová zábava        SPCCH, ČČK
10. 5. Děti maminkám     Ženy Butoves
16. 5. Turnaj v mariáši KSB
19. 5.  Výlet severní Čechy KSB
23. 5. Čaje KSB
13. 6. Čaje KSB
4. 7.  Čaje KSB
11. 7. Butovský kros  TJ Butoves 

SDH Butoves informuje
 Změna ve vedení Sboru dobrovolných 
has ičů  -  ve l i te l  -  B .  Zach,  starosta  – 
O. Dobrocký, hospodář – M. Havelka, 
jednatel – J. Škaloud, strojník – M. Moš, 
preventista – V. Cír ml., revizní komise – 
M. Pour a K. Formánek. 
Sbor má od letošního roku osm nových 
členů, jsou to především ženy, které by se 
chtěly pustit do reprezentace naší obce 
na soutěžích hasičského sboru. 
28. března se v Butovance konal tradiční 
ples SDH Butoves. K tanci a poslechu hráli 
Zdenda Pelc a Pavel Šejn. 
Další plánovanou akcí sboru je oprava 
posezení na Jezeře, zabezpečení místa 
pálení čarodějnic, aby nefungovalo jako 
skládka, a tradiční pálení čarodějnic 
s občerstvením a dobrou náladou. Všechny, 
které nadchl hasičský sport nebo by se 
c htě l i  za p o j i t  d o  č i n n o sti S D H ,  rá d i 
přivítáme.        

Ondřej Dobrocký 

Připravované akce
Výlet do Krušných hor

  V pátek 27. března se v Butovance sešli 
členové klubu, aby připravili program 
plánovaného  výletu do Krušných hor, který 
s e  u s k u t e č n í  v  ú t e r ý  1 9 .  k v ě t n a . 
V programu je výjezd lanovkou na hřeben 
Krušných hor a po procházce hraniční 
hřebenovkou a obědu v hotelu Komáří 
Vížka se vrátíme zpět lanovkou do Krupky.

Dále budeme pokračovat autobusem směr 
Most s krátkou zastávkou v parku zámku 
Horní  J i řetín  a  ve 14 hodin nás bude 
očekávat průvodce, který nás s odborným 
výkladem provede Uhelnou SAFARI. 
Prohlédneme si Hypodrom, zastavíme se 
na vyhlídce  Lom Vršany. Po prohlídce zpět 
přes Most (vinice na výsypkách bývalých 
lomů), Třebenice, Lovosice, Litoměřice, 
směr domov.
Protože je ještě několik volných míst, 
nabízíme účast i nečlenům klubu. Cena 
zájezdu je 800 Kč. Zahrnuje poplatek 
za dopravu autobusem, zpáteční jízdenku 
na lanovce,  oběd a vstup do SAFARI. 
Zájemci se mohou přihlásit u paní Zachové 
do 20. dubna. 

Zdeněk Jiránek

Východ Slunce 
na Sněžce

  O víkendu 29. 5. až 31. 5. Tj Butoves 
pořádá turistický pobyt na chatě Satelit 
v Krkonoších. Zamýšlíme jít  společně 
n a  v ýc h o d  S l u n c e  n a  S n ěž ku .  Tra s a 

cca 23 km celkem ( 1:30 so Niklův vrch- 
Je lenka-Svorová hora-  4:30 Sněžka-
Růžohorky-Spálený mlýn-Niklův vrch), 
pro malé děti alternativní program. Cena 
do 150,-Kč na osobu a den bez stravy. 
Parkování u chalupy. V neděli možnost 
k o u p á n í  v  a q u a p a r k u  v  K a r p a c z i . 
Pro gurmány pozdní oběd v Restauracja 
Patateria u mistra francouzské kuchyně. 
Bližší informace a přihlášky u Neufussových 
tel.: 723 300 550

René Neufuss

Další připravované akce
 Obec Butoves ve spolupráci s kulturním 
výborem chystá na měsíc květen vítání 
občánků, poslední bylo  23. 2. 2014. V červnu 
bychom rádi připravili pro všechny malé, 
menší  i  větší  děti dětský den plný her 
a soutěží. Na druhou květnovou neděli si děti, 
pod vedením žen pro Butoves připravily velké 
překvapení pro své maminky. Akci Děti 
maminkám by si neměli nechat ujít všechny 
maminky, babičky, ale i tatínkové z Butovse.

Osmisměrka na dlouhou chvíli
V hospodě: Neznáš nějakého Kubu? A proč? No, chtěl bych ..... dokončení v osmisměrce
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Souhrn usnesení
 ze zasedání 

zastupitelstva Butoves

5. zasedání 17. 2.
P ř e d s e d k y n ě  fin a n č n í h o  v ý b o r u 
p .  R a j m o v á  s e z n á m i l a  p ř í t o m n é 
s výsledkem inventarizace k 31. 12. 2014. 
Inventarizací nebyly shledány rozdíly mezi 
stavem účetním a fyzickým a nebyly 
zjištěny žádné nedostatky. 

Schváleno:
 Odměny pro č leny inventarizační 
komise ve výši 1000,-Kč a předsedkyni 
inventarizační komise ve výši 1500,- Kč.
 Smlouva na zřízení věcného břemene – 
služebnosti na  pozemcích p. č. 178/1, 184, 
1 9 7 / 1 ,  1 9 7 / 2  v  k .  ú .  B u t o v e s  d l e 
geometrického plánu č.: 177-201/2014, se 
S p r á v o u  a  ú d r ž b o u  s i l n i c 
Královehradeckého kraje.  ( Jedná se 
o břemeno na již hotovou část splaškové 
kanalizace).
 Smlouva na zřízení věcného břemene – 
služebnosti na pozemku p.č. 160/2 v k.ú. 
Butoves s RWE GasNet, s.r.o. (Jedná se 
o břemeno na již hotovou část plynové 
přípojky na pozemku obce Butoves).
 Kupní smlouva na byt 1+1 ve 3. NP 
o výměře 45,85m 2 za cenu 386 780,- Kč v 
čp. 61/8 k.ú. Butoves z majetku obce 
Butoves s paní I. K. (Starosta byl pověřen 
zrušením zástavního práva k tomuto bytu).
 Z á m ě r  p r o n a j m o u t  r e s t a u r a c i 
Butovanka za 1,- Kč/rok, za podmínky 
otvírací  doby a lespoň 4 dny v  týdnu 
minimálně od 18:00 do 21:00 hod (pátek, 
sobota, neděle).
 Delegát na valnou hromadu VOS Jičín - 
pan Bob Šviha a  jako náhradník  pan 
Bohumil Zach. 
 Umístění rodinného domu na pozemku 
164/15 k.ú. Butoves.
 Odložení žádosti pana V. na pronájem 
r o u b e n k y  č p .  4 0  n a  p ř í š tí j e d n á n í 
zastupitelstva.
 Věcný dar do výše 400,- Kč pro občany 
obce Butoves, kteří zde měli trvalý pobyt 
minimálně posledních 10 let a odcházejí 
na stáří do domova seniorů čí obdobného 
s o c i á l n í h o  z a ř í z e n í  n e b o  d o  p é č e 
příbuzných mimo obec Butoves. 
 Vydávání Zpravodaje obce Butoves 
4 krát ročně. Zastupitelstvo obce Butoves 
bere na vědomí redakční radu ve složení 
Iveta Nyčová, Zdeněk Jiránek a Bob Šviha.

6. zasedání 5. 3.
Schváleno:
 Nový nájemce restaurace Butovanka - 
pan Josef Zima.
 Smlouva o nájmu prostoru sloužícímu 
k podnikání  s  panem Josefem Zimou 
s e  z a p ra c o v á n í m  p ř i p o m í n e k  p a n í 
Rajmové.
 Odložení  žádosti p .  V.  (pronájem 
roubenky) na dobu po vyhodnocení ankety 
o roubence.
 Uzavření  smlouvy se  společností 
F o n e r g y  s . r. o .  n a  o d b ě r n á  m í s t a 
na elektrickou energii - ČOV a přečerpávací 
stanice.
 Pachtovní smlouva se společností 
L u ž a n s k á  ze m ě d ě l s k á  a . s .  ( R e v i ze 
nájemních smluv na pozemky,  které 
obhospodařují. Jejich návrh na platbu 
nájemného je 1800,- Kč/rok).

Smlouvy jsou k nahlédnutí na obecním 
úřadu u starosty obce Butoves v úředních 
hodinách každé úterý od 17:00 do 18:00 
hodin.

Kompletní zápisy ze zasedání zastupitelstva 
obce Butoves  najdete  na webových 
stránkách http://www.obcecr.cz/butoves 
nebo na obecním úřadě.

Prodej starých židlí
 z restaurace Butovanka 
 Stále nám zbylo dosti židlí. Zájemci si je 
mohou prohlédnout v úředních hodinách 
každé úterý  od 17:00 do 18:00 hod. 
na obecním úřadě. Fotografie a ceny židlí 
n a j d e t e  n a  w e b o v ý c h  s t r á n k á c h 
www.butoves.cz. Ceny začínají od 30,- Kč 
za židli.

Jarní úklid – brigáda – 
v sobotu 11. dubna 

2015 od 8:30
O b e c  B u t o v e s  s e  p ř i p o j i l a 
d o    c e l o r e p u b l i k o v é  a k c e 
www.uklidmecesko.cz, kde je již nahlášeno 
685 úklidových brigád. Organizátoři nám 
přislíbili zaslat pytle a rukavice na úklid. 
Sraz bude v 8:30 u bytovky a u prodejny. 
Skupina u bytovky bude uklízet obec 
n a d  t r a tí.  S k u p i n a ,  k t e r á  s e  s e j d e 
u prodejny, se rozdělí, část bude uklízet 
obec pod tratí a část na Jezeře. U Butovanky 
bude přistavěn kontejner, kam se bude 
sebraný odpad odvážet .   Kdo může, 
vezměte si s sebou kortouč, hrábě, lopatu 
atd.

Anketa o využití 
roubenky

Uzávěrka ankety o budoucím využití 
roubenky je 15. 4. 2015. Žádáme všechny, 
kteří se chtějí zúčastnit, aby odevzdali své 
anketní lístky do prodejny.

Vítání občánků
Obřad vítání občánků je určen pro děti 
a maminky, které mají v době narození 
dítěte trvalý pobyt v obci Butoves.

Platná legislativa neumožňuje obcím 
využívat informace ze systému evidence 
o b y vate l  n a d  rá m e c  p ráv n í  ú p rav y 
stanovený v zákoně o obcích. 

Obec Butoves by ráda zachovala tradici 
vítání občánků, a proto se obrací na Vás, 
rod iče  novorozených  dětí,  s  žádostí 
o spolupráci. Budete-li mít zájem, aby Vaše 
děťátko bylo pozváno na slavnostní vítání 
nových občánků, dostavte se prosím 
n a  o b e c n í  ú řa d  B u tove s  v  ú ře d n í c h 
hodinách do konce měsíce dubna a vyplňte 
souhlas se zasláním pozvánky na tuto akci. 

Svoz nebezpečného 
odpadu

v neděl i  19.  4 .  2015 od 8:45 do 8:55 
před prodejnou potravin.
Přijímány budou následující druhy odpadů:
- Léky všeho druhu včetně mastí
- Domácí kapalné i tuhé chemikálie (Vše 
řádně označené!!!)
- Zbytky starých barev, odpady od barev
- Kompletní televizory, pc, monitory, 
tiskárny, ledničky, drobné elektrozařízení, 
zářivky
- Všechny druhy akumulátorů včetně 
elektrolytu, baterií a článků
-  U p o t ř e b e n é  m o t o r o v é  o l e j e 
(v uzavřených nádobách do 30L)
- Olejové filtry a další zaolejovaný materiál
 Nebudou přijímány následující druhy 
odpadů:
- odpad stavebního charakteru
- eternit, azbest, asfalt
- stavební omítky, lepidla, směsi atd.
Způsob přebírání odpadů:
1.  Odpady budou předávány občany 
n a  o z n a č e n é m  s t a n o v i š ti o s o b n ě 
pracovníkům zajišťujícím sběr. Je zakázáno 
odkládat odpady před příjezdem mobilní 
sběrny!
2. Občané předloží před předáním odpadu 
občanský průkaz, podle kterého bude 
zjištěna adresa.
3.  Nebude př i jat  odpad,  který  bude 
umístěn na stanoviště před příjezdem 
mobilní sběrny nebo po jejím odjezdu.
4. Sběr bude probíhat pod dohledem 
zástupce obecního úřadu.
Další informace poskytne obecní úřad nebo 
p ř í m o  p r a c o v n í c i  S e v e r o č e s k ý c h 
k o m u n á l n í c h  s l u ž e b  s . r . o . 
na tel. 483 312 403.

3. akce Klubu seniorů

  V sobotu 14. března  se uskutečnila 3. akce 
Klubu seniorů nazvaná Čaje k oslavě svátku 
žen a Josefů, kterou pro 62 účastníků v 15 
hodin zahájila oblíbená hudba Duo Decent 
(Haken, Švanda).
Muži při tanci předávali ženám jako projev 
úcty různá srdíčka. V 16 hodin, kdy tradičně 
zazněla hymna klubu,  poblahopřály členky 
výboru klubu březnovým jubilantům 
(D. Horčičková, J. Zachová, J. Jedlička, 
M. Rejman, P.Rejmont a J. Škaloud).
Členy klubu je i 6 Josefů (Dresler, Hlaváček, 
Janda, Jedlička, Škaloud a Zima), kterým 
za potlesku přítomných bylo vyhlášeno 
sólo.
Příští čaje „Čarodějnické“ se uskuteční 
v sobotu 25. dubna od 15 hodin.

Zdeněk Jiránek

O pohár hejtmana  
  Dne 21.3.  naše mužstvo ve s ložení 
R.Neufuss, A. Vohánka, B. Šviha a P. Janda 
reprezentovalo obec Butoves na třetím 
ročníku obcí Královéhradeckého kraje 
v  Curl ingu,  pořádaném na j ič ínském 
zimním stadionu. Turnaje se zúčastnilo 
celkem 20 týmů z obcí celého kraje. 
Naši borci, bez předchozích zkušeností 
s  tímto  sportem,  zpr vu  neuvažova l i 
o  u m í s t ě n í  n a  p ř e d n í c h  p ř í č k á c h 
a  p ře d  n á st u p e m  k  p r v n í m u  u t ká n í 
přemítali spíše o čestné reprezentaci naší 
obce. Nicméně týmový duch, sportovní 
vyzrálost a železná kázeň borců přineslo 
na jičínský zimák ohromné překvapení – 
po utkání ve skupinách se TJ Butoves 
umístila na prvním místě s plným ziskem 
bodů a nejlepším skóre ze všech. Náš tým 
postoupil přímo ze skupiny do boje o finále. 
V  n ě m  p o  u r p u t n é m  b o j i  a  m ě ř e n í 
v posledním endu prohrál  na měření 

kamene o pouhý jeden cm s týmem Valdic, 
k t e r ý  c e l ý  t u r n a j  n a ko n e c  v y h r á l . 
Následoval mač o třetí místo se zkušeným 
týmem Újezdu pod Troskami. Celý tým 
Butovse se semkl a vyrovnaným výkonem 
všech hráčů uhájil vyrovnaný výsledek. 
Rozhodnout tedy musel závěrečný met. 
Petr  Janda nedal  hráči  Újezdu šanci 
a famózní výsledek byl na světě. Naši borci 
přebrali bronzové medaile za třetí místo 
z  rukou senátora Josefa  Táborského 
a radního Královehradeckého kraje Josefa 
D vo řá ka .  A  za ř í d i l i ,  že  s e  o  B u tovs i  
minimálně v 19 obcích kraje plamenně 
diskutovalo až do rána. 

Aleš Vohánka

TJ Butoves informuje
  TJ Butoves výrazným způsobem začátkem 
tohoto roku navýš i la  svoj i  č lenskou 
základnu. V současné době sdružuje již více 
než 90 členů, z toho drtivou většinu tvoří 
obyvatelé Butovse. Valnou hromadou, 
uspořádanou v měsící lednu, odsouhlasila 
naše TJ nové stanovy i změnu statutu 
na TJ Butoves z.s.  Poslední lednovou 
sobotu jsme uspořádali na zámku v Tuři 
ples Tj Butoves a přátel obce Butoves. 
Pro naše členy (případně i pro ostatní 
zájemce z řad obyvatel naší obce) jsme 
v y jedna l i  s levovou kartu  na  vstupy 
do  j i č ínských  sportovn ích  zař í zen í . 
Konkrétně se jedná o aquapark v Lipách, 
koupaliště Kníže a zimní veřejné bruslení 
na stadionu. Karta zajišťuje 15 % slevu 
na vstup. Bližší informace o získání karty 
budou  zveřejněny na www.butoves.cz 
V  uplynulých dnech skonči la  soutěž 
regionálního přeboru ve stolním tenisu.  
Butoves reprezentuje dlouhodobě několik 
týmů. Dorost obsadil celkové třinácté 
místo z patnácti týmů. Na dvanáctou příčku 
s c h á ze l o  d o ro ste n c ů m  l e p š í  s kó re 
a na desátou Sobotku zisk pouhých 4 bodů. 
Nejlepší výsledky v týmu Butovse stabilně 
předvádí František Kumaj z Tuře a Michal 
Jiránek z Butovse. Velké poděkování patří 
vedoucímu týmu Mírovi Žďárskému. 
Muži Butovse mají zastoupení ve dvou 
soutěžích regionálního přeboru. A tým 
Butoves se účastní II. třídy přeboru mužů. 
V  l e t o š n í  s e z ó n ě  s k o n č i l  c e l k o v ě 
na desátém místě. Bohužel celá sezóna 
byla provázena zdravotními problémy 
našich borců. 10. místo však s největší 
pravděpodobností zajišťuje účast ve II. 
třídě i pro další sezonu a je tedy určitě 
na čem stavět. 

B  t ý m  m u ž ů  B u t o v s e ,  k t e r ý  n á s 
reprezentuje ve III. třídě regionálního 
přeboru, vybojoval celkové pěkné 6. místo 
a potvrdil, že svou výkonností patří do horní 
poloviny soutěže. Tento výsledek je o to 
hřejivější, že za Butovsí v tabulce skončili 
mimo jiné například Hořice, Sobotka, 
Železnice nebo Miletín. Tímto bych chtěl 
poděkovat  všem hráčům za vzornou 
reprezentaci Butovse a popřát do další 
sezóny pevné zdraví a sportovní štěstí.
Od dubna se rozbíhá kroužek stolního 
tenisu pro žáky. Tréniky budou stanoveny 
asi na neděli vždy od 17. do 18.30 hodin 
v  B u t o v a n c e .  B l i ž š í  i n f o r m a c e 
na www.butoves.cz

Tomáš Vích

Jarní tvoření v Butovsi 
  Za nevlídného nedělního odpoledne 29. 
března v Butovance tvořily šikovné ruce 
a ručičky velikonoční dekorace, mnozí 
načerpali inspiraci a vyzkoušeli si něco 

nového. 
Připraveno bylo pletení pomlázky, zdobení 
vajíček perletí a rozehřátým voskem, které 
na jedničku zvládly i malé dětské prstíky 
pod vedením Ireny Dobrocké. Málokdo 
odolal a nevyrobil si slepičku ze sena, která 
bude vítat nejednoho koledníka. 
Velké poděkování patří Šárce Aubrechtové 
z Vysokého Veselí, která předvedla ukázku 
pletení dekorací z papírových ruliček.  
Někteří, kteří si tuto práci vyzkoušeli, si 
našli nového koníčka. S pletením z pedigu 
nás  seznámi l  Pave l  Hrdý,  pod jehož 
vedením vznikaly krásné košíky z pedigu.
Tvoření bylo doplněno prodejem dekorací 
z papírových ruliček, výstavou jarních 
aranžmá a velikonočními dobrotami. 
Všichni si odnesli malý dárek – jarní kytičku 
nebo zápich do květináče. 
Všem děkuji za spolupráci, účast a příjemně 
strávené odpoledne. 

Pavlína Havelková 
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